

SIKAP ANAK 13 TAHUN DAN KEPEDIHAN HATI SEORANG IBU

SIKAP ANAK 13 TAHUN DAN KEPEDIHAN HATI SEORANG IBU

Mat Rempit berusia 13 tahun ini dimarahi ibu sendiri di hadapan sekumpulan anggota polis yang menahannya. Terlalu sedih dengan luahan sang ibu dengan nada penuh kesal. Anak ini tidak langsung mematuhi arahan ibunya malah sering mengherdik ibunya dengan kata-kata “pergi mamposlah ibu”.

Ini hanya satu dari puluhan ribu fenomena anak derhaka di usia muda. Masalah mereka bukan setakad merempit sahaja, tetapi bermata rantai dengan gejala dadah, zina dan jenayah lainnya. Dari kes-kes yang kami kendalikan, ia telah bermula seawal usia 8-9 tahun lagi. Kebanyakannya berlarutan tanpa ibubapa sedari sehingga anak itu ditahan pihak polis.

Kami sendiri menerima lebih 1000 permohonan bagi menempatkan anak-anak sebegini untuk dipulihkan. Ianya bukan sahaja berlaku pada anak laki-laki, malah juga anak perempuan. Lebih parah lagi apabila mereka telah ‘terlanjur’ dan ‘terlajak’ hingga melibatkan ketagihan. Malangnya tidak ramai yang dapat kami terima masuk kerana tempat kami penuh sesak. Kerana itu kami hanya mampu menerima anak yatim sahaja buat masa ini walaupun kami ingin sekali membantu.

Kepada ibubapa yang menghadapi masalah seperti ini, kami seru bersabarlah. Jangan berputus asa. Yang pernah memohon dan belum dapat kami terima juga kami harap dapat bersabar. Dengan kaedah yang tepat, dan sokongan dari ibubapa yang cukup kuat, yakinlah bahawa anak itu insyaallah boleh dipulihkan akhlaknya.

Mungkin ada yang tidak dapat kami bantu secara langsung. Oleh itu kami sedang menimbang permintaan ibubapa untuk mengadakan seminar dan workshop untuk kongsikan tips parenting yang

berkaitan dengan kaedah menangainya. Akan kami umumkan bila semua rangka kerja dapat kami persiapkan.

Sesungguhnya kita bersimpati dengan ibu ini. Sama-sama kita ambil pelajaran dan mendoakan agar beliau tabah, agar hubungan mereka dapat dipulihkan dan anak ini segera kembali ke pangkal jalan.

WARGA PRIHATIN

RENUNGAN MALAM JUMAAT

Ini bukan masa untuk banyak sembang
Ini bukan masa untuk sembang kencang.
Ini bukan masa untuk bermuka-muka
Ini bukan masa untuk berbangga dengan bangsa...

Ini masa untuk kita laksana apa yang kita kata...
Ini masa untuk kita kembali kepada agama..

Tapi malangnya itulah pula kerjabuat kita....

Kerja orang politik ... bercakap
Kerja orang agama ... bercakap
Kerja orang kampung... bercakap.

Leka kita bercakap, anak isteri dan negara kita kena rembat...
Lebih banyak kita bercakap, lebih banyak perpecahan umat...
Lebih lama kita bercakap, lebih ramai anak bangsa yang merempat...

Oleh itu semakin banyak kita bercakap, semakin Allah meluat...
Kerana kita hanya banyak bercakap, tetapi kita tidak berbuat...

QS: 61. Ash Saff 2-4. "Wahai orang-orang yang beriman, kenapakah kamu mengatakan sesuatu yang tidak kamu kerjakan? Amat besar kebencian di sisi Allah bahwa kamu mengatakan apa-apa yang tidak kamu kerjakan. Sesungguhnya Allah menyukai orang yang berperang dijalan-Nya dalam barisan yang teratur seakan-akan mereka seperti suatu bangunan yang tersusun kukuh".

Hari ini yang suruh meninggalkan rasuah malah lebih besar rasuahnya...

Yang suruh orang bersatu malah membuka parti baru...

Yang suruh orang berjimat, dialah juga yang bermewah dan merembat dana umat...

Hentikanlah pura-pura dan amalan fasik kita...

Akuilah kegagalan dan kelemahan diri kita...

Kembalilah kepada kebenaran dan kehebatan ilmu Allah, Pengatur Yang Esa...

Renungan Malam Jumaat

MASJUKI – 30 Julai 2015

LUAHAN YANG MELAMPAU

LUAHAN YANG TERLAMPAU

Sekian lama memerhatikan rentak reaksi rakyat yang menghambur caci cerca dengan berbagai gaya bahasa yang sukar untuk diterima di page YAB Perdana Menteri.

Kadang-kadang terasa pelik juga mengapa admin page PM membiarkan sahaja semua kutukan itu tanpa berusaha menyaring dan memadamkannya.

Apa yang terjadi sejak 28 Julai amat mengejutkan sekali. Tidak menyangka reaksi pembaca di Facebook YAB Perdana Menteri selepas pengumuman rombakan kabinet jadi sedahsyat itu.

Sukar dibayangkan kutukan sebegitu boleh berlaku terhadap laman sosial seorang individu yang bergelar YANG AMAT BERHORMAT. Situasi itu turut dilaporkan secara meluas di media.

Ada kalanya jumlah komen itu mencecah sekitar 40,000. Ternyata jumlah itu masih sukar dikurangkan walaupun kami yakin admin page berusaha memadamkannya. Hingga saat artikel ini ditulis pun jumlah yang tertera masih sekitar 24,000.

Tidak dapat dibayangkan apakah persepsi Perdana Menteri UK yang sedang melawat Malaysia terhadap negara kita. Beliau pastinya turut melayari page Perdana Menteri kerana turut di 'TAG' oleh PM dalam satu mesej khas yang mengaitkan lawatannya.

Yang nyata ada unsur kebejatan akhlak yang amat berat dalam scenario ini.

Pertamanya fenomena di mana rakyat tidak lagi mampu berakhlak dalam menyuarakan ketidakpuasan hati. Dari media sosial, poster, ceramah bahkan sanggup berdemonstrasi untuk meluahkan isi hati dan rasa benci.

Keduanya fenomena di mana Para Pemimpin kita sudah hilang pertimbangan dan sensitiviti. Rintihan dan suara hati rakyat yang semakin membenci seperti tidak diendahkan sama sekali.

Terlalu tabah dan kebal sekali perasaan mereka ini. Sebagai rakyat kami tidak TERGAMAK mencaci seteruk ini dan terasa malu membiarkan anak cucu melihat dan memerhati.

Jika kami jadi pemimpin juga pasti kami akan segera angkat kaki. Tidak sanggup untuk terus memimpin rakyat yang keterlaluan membenci seperti ini. Apalah guna kuasa dan harta

jika rakyat dan orang yang dipimpin bukan sahaja tidak hormat pada kita, malah terus-terusan mencaci dan menghina.

KITA SALUTE. SESUNGGUHNYA PEMIMPIN KITA MEMANG TERLALU “TABAH DAN CEKAL” SEKALI.

Warga Prihatin

<https://www.youtube.com/watch...>



AHMAD MASLAN SANGKAL MUHYIDDIN, TIADA WANG MASUK AKAUN NAJIB

AHMAD MASLAN SANGKAL MUHYIDDIN, TIADA WANG MASUK AKAUN NAJIB

Tan Sri Muhyiddin Yassin mendedahkan dalam sebuah video bahawa wang jutaan ringgit disalurkan ke akaun peribadi Perdana Menteri Datuk Seri Najib Razak.

Video berkenaan dirakamkan ketika beberapa pengunjung, termasuk Menteri Besar Kedah Datuk Mukhriz Mahathir menziarahi Muhyiddin di kediamannya di Bukit Damansara, Kuala Lumpur, malam semalam.

Walau bagaimana pun semalam Datuk Ahmad Maslan menafikan dakwaan Tan Sri Muhyiddin Yassin bahawa Perdana Menteri Datuk Seri Najib Tun Abdul Razak mengakui dana berjumlah RM2.67 billion dimasukkan ke dalam akaun bank peribadinya.

Beliau yang baru dilantik sebagai Timbalan Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri (MITI) berkata, dakwaan bekas

Timbalan Perdana Menteri itu tidak benar.

“Tidak betul. Tidak ada pengaliran (wang ke akaun Perdana Menteri) dan sebagainya. Sebenarnya Presiden parti telah berikan taklimat kepada kami Ahli Majlis Tertinggi tentang perkara itu.

“Beliau tidak pernah menggunakan wang IMDB masuk ke dalam akaunnya,” katanya kepada pemberita selepas Majlis Jamuan Makan Malam Perdana dan Mesyuarat Agung Tahunan Persatuan Pengilang dan Industri Perkhidmatan Bumiputera di Menara Matrade pada malam Rabu.

Beliau diminta mengulas mengenai dakwaan Muhyiddin dalam sebuah video yang mendakwa Najib mengakui RM2.67 billion dimasukkan ke dalam akaunnya.

Dalam masa sama, Ahmad Maslan menyindir Muhyiddin kerana mengatakan Barisan Nasional (BN) akan kalah jika pilihan raya diadakan dalam waktu terdekat.

“Kalau orang tanya saya jika esok pilihan raya boleh atau tidak Barisan Nasional menang, saya menjawab esok tidak lagi pilihan raya..itu jawapan saya.

“Esok persiapan untuk pilihan raya. Kalau ada pimpinan mengatakan, jika esok pilihan raya Barisan Nasional akan kalah, saya berpandangan berbeza. Esok tidak ada pilihan raya. Pilihan Raya mungkin 2018.

“Oleh itu persiapan perlu dibuat dengan pemantapan parti dan jika kita bersatu pembangkang berpecah belah..yang bersatu akan menang, yang berpecah belah akan kalah. Oleh kerana itu jangan kita berpecah belah,” katanya.

Muhyiddin baru-baru ini ketika berucap merasmikan Mesyuarat Perwakilan UMNO Bahagian Cheras berkata, BN akan tewas sekiranya Pilihan Raya Umum ke-14 (PRU14) diadakan dalam masa terdekat ini.

“Saya nak bercakap benar, memang kalau ikut perkiraan saya, kalau esok pilihan raya, kita tidak mungkin boleh menang, kerana sudah ada kajian yang dibuat oleh banyak pihak,” kata Muhyiddin.

SUMBER: KINI-TV, FMT

<http://prihatin.net.my/wp-content/uploads/2015/08/AKAUN-NAJIB.mp4>

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 11

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 11

* * * * *

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HIMPUNKAN SEMUA GAMBAR YANG ADA AURA SEDONDON KIRIMAN PEMBACA DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL. ANDA BOLEH TERUS MENGIRIM GAMBAR SEHINGGA KAMI UMUMKAN SAAT PEMBERHENTIAN ATAU PENUTUPANNYA.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA "AURA SEDONDON" WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

KAMI UPLOAD GAMBAR YANG DIKIRIM OLEH PEMBACA DENGAN TUJUAN MEMERIAHKAN SUASANA AIDILFITRI. KAMI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB ATAS SEBARANG KOMEN ATAU RISIKO LAIN SEPERTI PENGGUNAAN GAMBAR OLEH PEMBACA LAIN TANPA IZIN.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM.. MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA INI ALBUM "KITA" <<<

* * * * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya tidak banyak gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Paling rugi apabila ada yang tidak pakai samping, songkok atau tudung ketika bergambar...

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

"SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI"

WARGA PRIHATIN

SUNGAI MAUT

Banyak kali kami terserempak dengan lelaki yang mencurigakan di sungai ini. Ada yang terkait dengan gejala dadah, maksiat dan pencerobohan menggunakan laluan sungai ini. Banyak kali juga kami gagal mengejar mereka.

Baru-baru ini pusat jualan amal kami di Sungai Tangkas telah diceroboh oleh beberapa lelaki sekitar jam 2 pagi. Mereka dikesan melalui CCTV sedang mencuri spot rim dari setor kami.

Apabila dikejar dalam gelap malam itu, mereka campak spot rim di tangan ke dalam sungai. Sepanjang gelap malam itu kami pusing seluruh kawasan untuk mengesan pencuri dan rim yang dihanyutkan namun tidak berjumpa.

9 spot rim untuk jualan amal itu didapati hilang. Selepas membuat laporan polis, siangnyanya kami berjaya mengesan hanya 1 biji rim setelah menyusur sepanjang sungai. Yang lain tidak dijumpai.

Hari ini pihak bomba dilaporkan menemui mayat yang hampir mereput dan tidak dikenali identitinya ini di sungai itu.

Mungkinkah beliau adalah pencuri itu???

“Innalillahi wainna ilaihiroojiun”

WARGA PRIHATIN

* * * * *

Balai Bomba Dan Penyelamat Bangi

– added 5 new photos.

Pada jam 05:47 petang kawalan Bangi menerima panggilan dari

balai Polis Bangi meminta bantuan untuk mengambil mayat di alamat Sungai Langat berhampiran UKM Bangi.

Jentera FRT Bangi diketuai PBK II Mohd Subkhi bersama anggota keluar ke lokasi.

Mangsa seorang lelaki identiti belum dikenalpasti dikeluarkan dari sungai dengan menggunakan strecher dan diserahkan kepada pihak polis untuk tindakan selanjutnya.

Kredit : Balai Bomba Bangi

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 10

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 10

* * * * *

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HIMPUNKAN SEMUA GAMBAR YANG ADA AURA SEDONDON KIRIMAN PEMBACA DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL. ANDA BOLEH TERUS MENGIRIM GAMBAR SEHINGGA KAMI UMUMKAN SAAT PEMBERHENTIAN ATAU PENUTUPANNYA.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK

DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA "AURA SEDONDON" WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

KAMI UPLOAD GAMBAR YANG DIKIRIM OLEH PEMBACA DENGAN TUJUAN MEMERIAHKAN SUASANA AIDILFITRI. KAMI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB ATAS SEBARANG KOMEN ATAU RISIKO LAIN SEPERTI PENGGUNAAN GAMBAR OLEH PEMBACA LAIN TANPA IZIN.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM.. MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA INI ALBUM "KITA" <<<

* * * * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya tidak banyak gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Paling rugi apabila ada yang tidak pakai samping, songkok atau tudung ketika bergambar...

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 9

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 9

* * * * *

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HIMPUNKAN SEMUA GAMBAR YANG ADA AURA SEDONDON KIRIMAN PEMBACA DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL. ANDA BOLEH TERUS MENGIRIM GAMBAR SEHINGGA KAMI UMUMKAN SAAT PEMBERHENTIAN ATAU PENUTUPANNYA.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

KAMI UPLOAD GAMBAR YANG DIKIRIM OLEH PEMBACA DENGAN TUJUAN MEMERIAHKAN SUASANA AIDILFITRI. KAMI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB ATAS SEBARANG KOMEN ATAU RISIKO LAIN SEPERTI PENGGUNAAN GAMBAR

OLEH PEMBACA LAIN TANPA IZIN.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA INI ALBUM "KITA" <<<

* * * * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya tidak banyak gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, sampung dan tudung tidak sama. Paling rugi apabila ada yang tidak pakai sampung, songkok atau tudung ketika bergambar...

Tak mengapa.... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus....

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

"SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI"

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 8

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 8

* * * * *

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HIMPUNKAN SEMUA GAMBAR YANG ADA AURA SEDONDON KIRIMAN PEMBACA DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL. ANDA BOLEH TERUS MENGIRIM GAMBAR SEHINGGA KAMI UMUMKAN SAAT PEMBERHENTIAN ATAU PENUTUPANNYA.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

KAMI UPLOAD GAMBAR YANG DIKIRIM OLEH PEMBACA DENGAN TUJUAN MEMERIAHKAN SUASANA AIDILFITRI. KAMI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB ATAS SEBARANG KOMEN ATAU RISIKO LAIN SEPERTI PENGGUNAAN GAMBAR OLEH PEMBACA LAIN TANPA IZIN.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK

PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA
INI ALBUM "KITA" <<<

* * * * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya tidak banyak gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Paling rugi apabila ada yang tidak pakai samping, songkok atau tudung ketika bergambar...

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

"SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI"

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI "KENANGAN SEDONDON" AIDILFITRI 2015 – ALBUM 6

KOLEKSI "KENANGAN SEDONDON" AIDILFITRI 2015 – ALBUM 6

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS "KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015" INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR "KENANGAN SEDONDON" YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA "AURA SEDONDON" WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA INI ALBUM "KITA" <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya sukar mencari gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama.

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik

dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #7

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #7

NOTA / PENGUMUMAN:

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI

TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN KERANA INI ALBUM "KITA" <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya sukar mencari gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, sampung dan tudung tidak sama.

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

"SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI"

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #5

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #5

PENGUMUMAN:

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI CUCI MATA MENATAP GAMBAR-GAMBAR “KENANGAN SEDONDON” YANG CANTIK-CANTIK KIRIMAN PEMBACA. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI.

BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU TIDAK MENEPATI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK

>>> SILA CARI GAMBAR MASING-MASING DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN. INI ALBUM KITA BERSAMA <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya sukar mencari gambar yang cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama.

Tak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 4

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 4

>>> NOTA / PENGUMUMAN <<<

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

INBOX JUGA TERLALU PENUH. AGAK LAMBAT UNTUK KAMI DOWNLOAD DAN PINDAHKAN IA KE ALBUM. JADI SILA UPLOAD SAJA DI RUANG KOMEN ARTIKEL SEDONDON YANG DISHARE OLEH SAIFUL NANG. JIKA TIDAK LEPAS BARU KIRIM DI INBOX WARGA PRIHATIN. INI UNTUK MENGURANGKAN BEBAN DI INBOX MALAH LEBIH CEPAT UNTUK ADMIN

KUTIP DARI SANA.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI MENATAP GAMBAR-GAMBAR KENANGAN SEDONDON YANG KALIAN KIRIMKAN. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI. BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA "AURA SEDONDON" WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU SUDAH LARI DARI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK ☐

>>> SILA CARI GAMBAR ANDA DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN. INI ALBUM KITA BERSAMA <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya BANYAK yang tidak cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, sampung dan tudung tidak sama. Ada yang tidak pakai songkok dan sampung pun. Alangkah ruginya...

Tapi tidak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 3

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 3

>>> NOTA / PENGUMUMAN <<<

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

INBOX JUGA TERLALU PENUH. AGAK LAMBAT UNTUK KAMI DOWNLOAD DAN PINDAHKAN IA KE ALBUM. JADI SILA UPLOAD SAJA DI RUANG KOMEN ARTIKEL SEDONDON YANG DISHARE OLEH SAIFUL NANG. JIKA TIDAK LEPAS BARU KIRIM DI INBOX WARGA PRIHATIN. INI UNTUK MENGURANGKAN BEBAN DI INBOX MALAH LEBIH CEPAT UNTUK ADMIN KUTIP DARI SANA.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK, KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI MENATAP GAMBAR-GAMBAR KENANGAN SEDONDON YANG KALIAN KIRIMKAN. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI. BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU SUDAH LARI DARI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK

PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK ☐

>>> SILA CARI GAMBAR ANDA DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN. INI ALBUM KITA BERSAMA <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya BANYAK yang tidak cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Ada yang tidak pakai songkok dan samping pun. Alangkah ruginya...

Tapi tidak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 2

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM 2

>>> NOTA / PENGUMUMAN <<<

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

INBOX JUGA TERLALU PENUH. AGAK LAMBAT UNTUK KAMI DOWNLOAD DAN PINDAHKAN IA KE ALBUM. JADI SILA UPLOAD SAJA DI RUANG KOMEN ARTIKEL SEDONDON YANG DISHARE OLEH SAIFUL NANG. JIKA TIDAK LEPAS BARU KIRIM DI INBOX WARGA PRIHATIN. INI UNTUK MENGURANGKAN BEBAN DI INBOX MALAH LEBIH CEPAT UNTUK ADMIN KUTIP DARI SANA.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI MENATAP GAMBAR-GAMBAR KENANGAN SEDONDON YANG KALIAN KIRIMKAN. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI. BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU SUDAH LARI DARI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK ☐

>>> SILA CARI GAMBAR ANDA DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN. INI ALBUM KITA BERSAMA <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya BANYAK yang tidak cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Ada yang tidak pakai songkok dan samping pun. Alangkah ruginya...

Tapi tidak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #1

KOLEKSI “KENANGAN SEDONDON” AIDILFITRI 2015 – ALBUM #1

>>> NOTA / PENGUMUMAN <<<

KAMI HENTIKAN POS GAMBAR YANG KAMI TERIMA DARI INBOX DI RUANGAN KOMEN ARTIKEL SEDONDON. SEBALIKNYA KAMI HIMPUNKAN DI

ALBUM KHAS “KENANGAN SEDONDON AIDILFITRI 2015” INI.

INBOX JUGA TERLALU PENUH. AGAK LAMBAT UNTUK KAMI DOWNLOAD DAN PINDAHKAN IA KE ALBUM. JADI SILA UPLOAD SAJA DI RUANG KOMEN ARTIKEL SEDONDON YANG DISHARE OLEH SAIFUL NANG. JIKA TIDAK LEPAS BARU KIRIM DI INBOX WARGA PRIHATIN. INI UNTUK MENGURANGKAN BEBAN DI INBOX MALAH LEBIH CEPAT UNTUK ADMIN KUTIP DARI SANA.

UNTUK MENGURANGKAN BEBAN GAMBAR YANG TERLALU BANYAK DALAM SATU-SATU ALBUM, MAKA KAMI AKAN TERUS BUKA ALBUM BARU SELAGI MASIH ADA KIRIMAN KOLEKSI KENANGAN SEDONDON INI HINGGA HUJUNG SYAWAL.

MERIAH DAN SERONOK SEKALI MENATAP GAMBAR-GAMBAR KENANGAN SEDONDON YANG KALIAN KIRIMKAN. TIDAK DAPAT ZIARAH, DAPAT TATAP GAMBAR PUN SUDAH CUKUP MENYENANGKAN HATI. BUAT MASA INI KAMI TIDAK MASUKKAN GAMBAR KIRIMAN YANG TIADA “AURA SEDONDON” WALAU SEDIKITPUN KERANA ITU SUDAH LARI DARI TEMA ALBUM INI.

BEBERAPA GAMBAR TERBAIK AKAN KAMI POSISIKAN DI TEMPAT TERATAS DALAM SETIAP ALBUM UNTUK TATAPAN UMUM... MUNGKIN ADA IDEA UNTUK PERANCANGAN SEDONDON TAHUN DEPAN PULAK ☐

>>> SILA CARI GAMBAR ANDA DAN ISIKAN SENDIRI KAPSYEN (ULASAN) YANG PERLU UNTUK DIKONGSI DENGAN PEMBACA LAIN. TIDAK PERLU MINTA IZIN UNTUK TAG DAN SHARE DENGAN YANG LAIN. INI ALBUM KITA BERSAMA <<<

* * *

Banyak sekali gambar sedondon dengan kombinasi warna yang menarik. Sayangnya BANYAK yang tidak cukup kemas dan sempurna (KAFFAH) walaupun kombinasi warna sudah cukup baik.

Selain sedikit sebanyak warna dan design baju tidak sama, antara kekurangan lainnya ialah jenis dan patern songkok, samping dan tudung tidak sama. Ada yang tidak pakai songkok dan samping pun. Alangkah ruginya...

Tapi tidak mengapa... kita tunggu lagi koleksi kiriman gambar sedondon dari pembaca yang masih bertali arus...

Lepas ni boleh kita sama sama sarankan yang mana paling cantik dan layak jadi pemenang... (dah jadi pertandingan lah pula...)

Tahniah kepada yang telah berjaya menyatukan ahli keluarga dan menzahirkan kesatuan itu melalui musawwimin pakaian raya.

“SELAMAT HARI RAYA, AIDILFITRI”

WARGA PRIHATIN

ALBUM KHAS DI AMBANG SYAWAL – MOBILE UPLOAD

Kami kongsi suasana di ambang Syawal tahun ini buat tatapan mereka yang tidak berkesempatan merasai suasana ‘memantai’ di RPWP.

Saban tahun inilah tradisi yang kami semua lalui. 20 orang pengasas RPWP menyambut hari raya dengan memantai di RPWP dahulu sedangkan semuanya mempunyai kampung halaman masing-masing.

Salam hormat dengan penuh kasih sayang kepada ibu bapa dan saudara mara kami yang telah menghalalkan dengan redho untuk kami menyambutnya dahulu bersama anak-anak yatim dan asnaf yang sebahagiannya tiada waris mahupun kampung halaman untuk dituju. Tiada riba untuk bermanja dan tiada dakapan hangat keluarga.

Sejak 10 tahun dahulu kami mulakan tradisi ini pada hari sebelum raya. Kami berbuka puasa sama-sama pada hari akhir berpuasa diikuti dengan takbir raya juga ditutup dengan tausiah hari raya sebelum masing-masing yang berpeluang memulakan perjalanan pulang ke kampung.

Semua ini dibuat atas dasar kekeluargaan. Sebak juga hati melihat anak-anak yang tidak pernah berhari raya dengan kemeriahan hidup dalam keluarga besar ini.

Oleh itu, kami yang bergilir untuk pulang ke kampung halaman masing-masing akan membawa pulang sebahagian anak-anak yatim ke kampung halaman kami warga pengasas RPWP yang 20 ini.

Ketupat, lemang, kuah kacang, rendang semua itu menjadi menu masakan utama. Persahabatan yang terbina kami adun dalam penyediaan makanan itu secara gotong-royong.

Dahulu mungkin kita biasa dengan acara memantai ini di kalangan ahli keluarga. Namun sekarang, semakin lama semakin banyak penjual lemang di tepi lebuh raya yang menjadi petanda juadah ini kini bukan lagi menjadi aktiviti penghubung kasih antara adik beradik, sahabat handai mahupun warga desa dan kampung. Lebih menyedihkan, di kampung-kampung tradisional juga telah banyak yang sekadar membeli dan bukan memasaknya sendiri.

Koleksi foto ini ialah gambaran kemeriahan memantai sempena hari raya aidilfitri tahun ini. Melihatnya sahaja boleh buat hati kami menjadi rindu akan riuh rendah ini. Yang baru menjadi yatim sahaja pun sudah terlupa kesunyian hidup tiada berbapa kerana di sini, mereka punyai bapa-bapa dan ibu-ibu pengganti kasih dan meriahnya juga tidak kurang gamatnya.

Sedikit klip video ada kami muatkan di video takbir yang kami post kelmarin.

<https://www.facebook.com/wargaprihatin/videos/vb.176792972785/-10154040762442786/?type=2&theater>

<https://www.facebook.com/wargaprihatin/videos/vb.176792972785/-10154039710472786/?type=2&theater>

Salam lebaran
WARGA PRIHATIN

MENGGOKBAR SEMANGAT MELALUI TAKBIR RAYA

MENGGOKBAR SEMANGAT MELALUI TAKBIR RAYA

Tahun-tahun lepas, Ayahanda Pengetua RPWP hanya bawa nada rendah untuk takbir raya beliau. Tahun ini anak-anak sudah dilatih untuk takbir dan kebanyakan mereka bawa nada rendah yang biasa ayah bawa sebelum ini supaya lebih lunak, menyentuh hati, dan mudah dihayati.

Tahun ini Ayah seru dalam tausiah khas agar para murobbi dan anak-anak yang mampu cuba bawa nada tinggi. Oleh kerana ada tetamu luar yang ikut takbir, maka Ustaz Shauqi dan Ustaz Saiful diminta memberikan tausiah ringkas tentang takbir raya. Ayah pula tambah dengan rasional mengapa ayah minta bawa nada tinggi supaya tetamu tidak terkejut..

Sudah sampai masanya Warga Prihatin tinggikan nada suara sebagai menggambarkan isi hati dalam menyampaikan seruan melalui takbir raya. Ayah harapkan nada yang tinggi ini boleh diselarikan dengan penghayatannya. Dengan penjabaran maksud takbir yang jelas, alunan itu mampu membakar semangat seluruh warga yang mendengarnya.

Sementara itu, ayah minta semua warga sampaikan aura melalui nada tinggi itu untuk membesarkan Allah, mengikhlaskan diri untuk agama Allah, dan benar-benar berhamdalah memuji Allah. Turut diseru agar dipasangkan semangat yang sama untuk qowam dan bertegas dalam menolak kutukan golongan kafir yang membenci cara hidup Islam yang sebenar.

Dengan pencapaian memberangsangkan RPWP, AIP dan Wakaf Enterprise, kebanyakan warga sukarelawan yang telah banyak berkorban harta dan diri itu lulus pelbagai ujian dari Allah selama ini. Dengan itu selayaknya mereka zahirkan dengan penuh semangat lafaz tahlil dengan sebenar-benar iktikad nafi dan isbat terhadap Allah.

Ayah juga minta masing-masing zahirkan rasa syukur dan berhamdalah melalui lontaran suara takbir itu. Syukurilah dengan ikhlas segala rahmat berupa petunjuk, taufik dan hidayah yang diberikan Allah. Hanya petunjuk Allah itu yang memungkinkan WP mampu mengislahkan warga dan anak-anak jagaannya. Tanpa petunjuk yang tepat dan berkesan dari Allah, kami juga akan gagal dan teraba-raba.

Untuk memberikan contoh nada tinggi kepada yang lain, maka ayah telah rakamkan contoh nada itu dan dimainkan di audio sistem RPWP sehari lebih awal supaya kami boleh ikuti dan melatih diri.

Malangnya ada sesuatu yang melucukan telah berlaku. Di kalangan Murobbi hanya beberapa orang sahaja yang mampu bawa nada tinggi. Seorang daripadanya diberi peluang untuk menyampaikan takbir dengan nada tinggi sebelum Ayahanda. Rupanya nada beliau lebih tinggi dari apa yang Ayahanda harapkan. Lebih malang lagi ayahanda sudah terpengaruh dengan nada itu. Maka, berhempas pulaslah beliau mempertahankan suaranya dengan nada yang 'terlajak tinggi' itu.

Apapun, kami benar-benar dapat rasakan aura seruan yang dizahirkan melalui takbir raya ayahanda kali ini. Sama-samalah

kita hayati.

Tidak perlu minta izin untuk share selagi mana ianya untuk tujuan dakwah dan tidak dijadikan fitnah. Demikian juga dengan takbir yang begitu syahdu dari anakanda Hayat (10 tahun) yang kami upload malam tadi.

Salam Syawal, Salam Aidilfitri. Maaf Zahir Batin (sama makna dengan lafaz baru 'kosong kosong')

Tapi maaflah, pendapat kami lafaz maaf begini ini hanya sekadar lafaz adat di kad raya untuk kita nampak berbudi bahasa sahaja semasa buat ucapan raya. Tiada maknanya sedikit pun selagi kita tidak nyatakan satu persatu salah dan dosa kita dengan rendah hati, sungguh-sungguh serta penuh insaf untuk tidak mengulanginya.

Biar siapapun kita, mari ambil sempena Syawal dan Aidilfitri. Mari kembalikan fitrah manusia, fitrah hamba di tempatnya semula, sesuai dengan kehendak Allah, Pencipta kita.

WARGA PRIHATIN

MUSAFIR DI AIDILFITRI – RINTIHAN SI YATIM PIATU

MUSAFIR DI AIDILFITRI – RINTIHAN SI YATIM PIATU

Semakin Aidilfitri mendekat, suasana semakin meriah dan ceria bagi kebanyakan dari kita. Namun tidak begitu perasaannya bagi anak-anak yatim piatu. Semakin hari raya mendekat, semakin anak-anak lain merasa gembira dapat bersuka ria bersama keluarga, perasaan mereka jadi semakin pilu dan hiba.

Video lagu raya ini adalah cetusan nurani sepasang anak yatim piatu yang diabadikan dalam lagu. Footage visualnya diadun dari iklan raya yang biasa kita tonton.

Kami minta maaf jika ada yang sensitif lalu menangis semasa menonton video ini. Terutama anak-anak yatim atau ibu tunggal yang melayani anak-anak yatim di luar sana. Kami sudah 10 tahun menghadapi situasi sebegini. Saban tahun terpaksa bergilir untuk tidak pulang beraya agar dapat bersama mereka yang tidak lagi berkeluarga.

Sejak beberapa tahun kebelakangan ini kami terpaksa agih-agihkan anak-anak ini untuk ikut para ibu bapa angkat dari kalangan murobbi RPWP agar mereka juga dapat turut merasakan suasana 'balik kampung'. Lagipun sebahagian daripada kami masih punya ibu bapa yang juga perlukan santunan dari kami anak-anak mereka.

Sebahagian kami memang agak tegas terhadap anak-anak RPWP secara zahirnya. Kami rawat sakit mereka, kami didik dan 'ajar' mereka seperti anak sendiri. Kami bertempat tinggal dan berkelana bersama mereka. Tinggal di rumah yang sama, makan makanan yang sama, pakaian jenis yang sama dan bermusafir dengan kenderaan yang sama dengan mereka.

Sebenarnya kami hanya nampak tegas dihadapan mereka. Hakikatnya di belakang anak-anak ini hati kami tidak sekuat itu. Yang garang dan tegas itulah yang lebih sensitif serta mudah tertumpah air mata bila mengenangkan nasib anak-anak syurga ini.

Setiap kali raya kami akan berhimpun meraikan mereka terlebih dahulu. Sehari dua sebelum raya kami membuat persiapan raya dan memantai bersama mereka. Yang diizinkan pulang kampung pun hanya akan bertolak malam raya selepas majlis takbir, silaturrahim dan bersalam-salaman di malam raya.

Walaupun sepanjang tahun kami pujuk hati mereka agar kuat, namun setahun sekali kami terpaksa izinkan mereka 'melayan'

hati mengenangkan ibubapa yang telah tiada. Itu hak ibubapa mereka untuk dikenang.

Kami cuma perkuatkan mereka dengan satu motivasi iaitu agar mereka mengenang ibubapa berserta azam dan usaha untuk membina akhlak anak yang soleh. Itu sahaja yang memberi 'makna' buat Allahyarham ibubapa mereka.

Sama-sama kita hayati lintasan hati anak-anak ini.

SELAMAT HARI RAYA AIDILFITRI. MAAF ZAHIR BATIN.

Warga Prihatin

<http://prihatin.net.my/wp-content/uploads/2015/08/MUSAFIR.mp4>

MENGAKU ADIK BERADIK KETIKA DICEKUP

MENGAKU ADIK BERADIK KETIKA DICEKUP

Ini antara dua pasangan berasingan dalam kes 'projek maksiat ramadhan' yang sempat dicekup. Sepasang daripadanya cuba menipu penguatkuasa dengan mengatakan mereka adalah adik beradik. Apabila ibubapa mereka mahu dihubungi lalu mereka mengaku bukan mahram.

Gadis yang seorang lagi juga mengaku menipu ibunya. Beliau sengaja pulang dari Kuala Lumpur sehari awal untuk bertemu kekasihnya.

Baru-baru ini menjadi viral klip video seorang gadis yang

bercakap dengan emaknya dalam keadaan berbogel di hotel bajet mengatakan beliau sedang membeli buku bersama rakan. Padahal beliau sedang 'bersama' dengan teman lelakinya di hotel 2 jam itu.

Begitu banyak ibu bapa yang 'bersangka baik' terhadap anak-anak mereka telah 'tertipu' dengan lakonan anak-anak. Perbuatan sumbang anak-anak ini hanya disedari apabila mereka telah dibunuh teman lelaki, telah hamil atau membuang bayi.

Awasilah, ambil tahulah gerak geri anak-anak kita. Maklumkan situasi tenat ini kepada ibubapa dan saudara mara di kampung yang juga mempunyai anak gadis.

Jangan lupa nasihatkan anak teruna agar tidak sewenang-wenang meratah dara. Bayangkan jika kelak adik, kakak, isteri atau anak sendiri yang diratah.

SELAMAT HARI RAYA

Warga Prihatin

<http://prihatin.net.my/wp-content/uploads/2015/08/MENGAKU-ADIK.mp4>